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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

Mit tesz a Minisztérium annak érdekében, hogy megfelel ő kezelésben részesüljenek
pszichiátriai betegek az Országos Pszichiátriai és Neurológiai Intézet bezárása után ?
címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Horváth Ágne s
Egészségügyi Miniszter Asszonyhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Sajnálatos tény, hogy az Országos Pszichiátriai és Neurológiai Intézet bezárása után több min t
félezer pszichiátriai beteg sorsáról nem tudnak az orvosok, ugyanis nem jelentkezne k
kezelésre, nem váltják ki a gyógyszereiket . A betegek egy része hajléktalanná vált, egy részü k
pedig az orvosaik véleménye szerint ön- és közveszélyes . Az intézmény bezáráskor az ágyak
átszervezésére tett ígéretük sem lett volna tökéletes megoldás, hiszen 849 ágyból eredetile g
622-t helyeztek volna el más intézményekben, de ez idáig még ez sem valósult meg . Nem
készült el az épületszárny a Merényi Kórházban, ahová 110 ágy került volna az OPNI-tól, d e
a Heim Pál Gyermekkórházban sem épült meg az a részleg, ahová az OPNI gyermekbetegei t
helyezhették volna el .

Fentiekre tekintettel kérem szíves válaszát arra vonatkozólag, hogy :

Mit kíván tenni a Minisztérium annak érdekében, hogy az Országos Pszichiátriai é s
Neurológiai Intézet betegei újra orvosi kontroll alá kerüljenek és megfelel ő, teljes körű
ellátásban részesüljenek?

Budapest, 2008. 03. 12.
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